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Notulen van de vergadering van de Ministerraad op 23 maart 1962
*'s Morgens te 10 uur aangevangen en 's middags voortgezet, Trêveszaal.

Aanwezig: De Minister-President De Quay en de Ministers Van Aartsen, Beerman, Cals (2a
t/m 2c), Klompé, Korthals, Luns (2a, 2b, 2c ged.), Marijnen (2c ged. en 2d), De Pous, Toxopeus,
Veldkamp, Visser en Zijlstra (2c ged., 2d, 3 - 14).

Voorts zijn aanwezig de Staatssecretarissen Bot (2c), Calmeyer (2c) en De Jong
(2c).

Secretaris: J. Middelburg.

2. Buitenlands beleid
- - -
c. Nieuw-Guinea (Zie notulen MR 20 maart 1962.)
Minister Luns geeft een overzicht van de gang van zaken in de afgelopen dagen. Bij de geheime
agendabesprekingen heeft de derde partij, de Amerikaanse diplomaat Bunker, aan het begin
duidelijk gesteld, dat deze onder auspiciën van de VN plaatsgevonden. Nadat Dr. Van Roijen had
voorgesteld eerst agendapunten te bespreken, waarover overeenstemming bestond, bijv. de
kwestie van een interimregiem, heeft de Indonesische gedelegeerde Malik gezegd, dat zijn
delegatie de instructie had om niet op de materie in te gaan. Zij moest op korte termijn
overeenstemming bereiken over een agenda, die naar de Indonesische opvatting twee
onderwerpen moest omvatten, nl. de wijze van overgang van Nieuw-Guinea naar Indonesië
(inclusief de zorg voor het welzijn van de bevolking) en de normalisatie van de betrekkingen
tussen Nederland en Indonesië. In de later voortgezette besprekingen is geen voortgang gemaakt.
Sindsdien is op de Indonesische gedelegeerde Malik pressie uitgeoefend om een wijdere
bevoegdheid van zijn Regering te krijgen, hetgeen niet is gelukt. Thans is Malik naar Indonesië
terug om met zijn Regering contact op te nemen; hij wordt niet voor donderdag terugverwacht.
Intussen zijn de Indonesiërs doorgegaan met hun dreigende taal en militaire activiteiten. Spreker
geeft daarom het advies thans een beslissing over het zenden van versterkingen naar Nieuw-
Guinea te nemen en voorts een brief aan de Kamer hierover te zenden.

De Minister-President deelt mede, dat (behalve het opnieuw gebruiken van
dreigende taal door President Sukarno en de Stafchef voor de operaties tegen Nieuw-Guinea)
thans een nieuwe Indonesische zender in werking is gesteld die onrust onder de Papoeabevolking
zaait. Verder is dezer dagen weer een nieuwe infiltratie van kleine omvang op het eiland Waigeo
bekend geworden. Spreker is van oordeel, dat als in deze vergadering tot het zenden van
versterkingen wordt beslist de maatregelen in het begin of halverwege de volgende week bekend
kunnen worden gemaakt, hetgeen het beste in een brief aan de Kamer kan geschieden.

Minister Luns dringt erop aan bij het zenden van mariniers ter versterking van de
defensie van Nieuw-Guinea te beginnen met de mariniers, die op de Antillen gelegerd zijn.

Minister De Pous vindt het overzicht dat Minister Luns heeft gegeven te summier.
Hij verzoekt aan de Ministers in de Ministerraad de belangrijke telegrammen over het Nieuw-
Guineabeleid te geven, die dan eventueel aan het eind weer ingeleverd kunnen worden.

Minister Visser merkt op, dat over de volgende maatregelen inzake versterking van
de verdediging van Nieuw-Guinea een beslissing moet worden genomen. De twee
torpedobootjagers, die zondagavond in San Diego voor een beleefdheidsbezoek aankomen,
moeten naar Indonesië worden doorgezonden, alsmede de twee onderzeeboten die een bezoek
aan de Mexicaanse haven Mansanillo brengen. Voorts moeten 750 à 800 mariniers worden
overgevlogen, waarvan eerst 300 van Curaçao kunnen vertrekken. Tenslotte moeten
manschappen van de landmacht (ongeveer 2400) gekeurd en voorbereid worden, o.a. ter
vervanging van de mariniers op Nieuw-Guinea, met welke voorbereidingen drie maanden
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gemoeid zijn. Verschillende Ministers zijn van mening, dat over dit laatste punt thans geen besluit
behoeft te worden genomen.

Minister Luns meent, dat over het laatste punt niets gepubliceerd behoeft te
worden en dat de Regering nog op een later ogenblik een beslissing over die uitzending kan
nemen. Staatssecretaris Calmeyer merkt op, dat het keuren van militairen voor uitzending naar
Nieuw-Guinea niet buiten publiciteit kan blijven.

Minister De Pous vindt de situatie wat uitzichtloos, als een wedloop in bewapening
tussen Nederland en Indonesië begint; de vorige maal heeft spreker al geopperd, dat bij de
agendabesprekingen in de buurt van Washington ook een afspraak inzake het niet verder
versterken aan beide kanten zou worden voorgesteld. Hiertoe is niet besloten, maar bij de
hervatting der agendabesprekingen zou dit toch kunnen worden voorgesteld.

Minister Luns deelt mede, dat de derde man, Bunker bij de agendabesprekingen
aan de Indonesische delegatie heeft gezegd, dat zodra de formele onderhandelingen beginnen van
beide kanten niets aan versterking van de bewapening moet worden gedaan. De Amerikaanse
deskundigen achten voorts Indonesië niet tot een grotere defensie-inspanning in staat dan waarop
Minister Visser zich met zijn voorstellen voorbereidt. Versterking van de defensie is voorts van
belang met het oog op het moreel op Nieuw-Guinea.

Staatssecretaris Bot deelt in dit verband mede, dat Gouverneur Platteel als
algemene reactie in Nieuw-Guinea op de aanvang der geheime besprekingen rapporteert de vrees,
dat dit tot overdracht van het gebied aan Indonesië zal leiden.

Minister Luns acht met het oog hierop het zenden van zekere versterkingen
wenselijk, ook al zouden de Indonesische dreigementen alleen onderdeel van de zenuwenoorlog
zijn.

Minister Van Aartsen acht bescherming van de bevolking op Nieuw-Guinea
noodzakelijk; bij de beoordeling van de voorstellen is echter ook belangrijk, dat de geheime
agendabesprekingen begonnen zijn, die blijkens de berichten niet zo ongunstig verlopen en nog
niet beëindigd zijn. Daarom zal de Raad moeten weten wat voor invloed het zenden van
versterkingen op dit overleg kan hebben. Als het overleg daarop strandt, is het mogelijk, dat van
Amerikaanse zijde wordt gezegd, dat de Nederlandse Regering hier zelf debet aan is. In dit
verband haalt spreker het telegram aan, dat in de Ministerraad van afgelopen dinsdag is
medegedeeld, waarin de Ambassadeurs Van Roijen en Schürmann met nadruk het zenden van
versterkingen ontraadden. Minister Luns merkt op, dat de reactie van de Amerikaanse Regering
vóór het zenden van de vier marineschepen door het Panamakanaal uitermate afwijzend was,
maar dat zij na de beslissing van de Nederlandse Regering daartoe (in overeenstemming met
sprekers verwachting) geen openlijk bezwaar heeft gemaakt, maar heeft gezegd dit in Djakarta te
zullen verdedigen.

Minister Beerman stuit bij de beoordeling van de situatie op enkele
tegenstrijdigheden en onzekerheden. In de eerste plaats wijst spreker op tegengestelde
inlichtingen door militaire deskundigen. Enerzijds zeiden de Admiraals Brouwer en Pröpper dat
in september door de Indonesische militaire voorbereidingen een situatie kan ontstaan, die van
een heel andere orde is dan de situatie van het ogenblik. Anderzijds heeft Generaal Romswinckel
in een artikel beweerd, dat dit niet zo is. Wat de politieke zijde betreft heeft het spreker verbaasd,
dat verscheidene Ministers in de vergadering van dinsdag jl. bereid waren het advies van de
Ambassadeurs Van Roijen en Schürmann op zij te zetten. Een belangrijk punt is ook wat men
met het zenden van versterkingen beoogt. Enerzijds is het argument handhaving van orde en
veiligheid, anderzijds spreekt men ook van voortzetting van het beleid. Als men het eerste
nastreeft moeten de maatregelen hierop gericht zijn en dan ziet spreker versterking van de marine
in te ver verband hiermede liggen. Als het eerstgenoemde doel wordt beoogd, zal men ook tot
evacuatie van vrouwen en kinderen uit de bedreigde gebieden moeten overgaan. Intussen meent
spreker, dat de tijd, die de Ministerraad aan het probleem van de versterkingen besteedt,



onevenredig groot is in verhouding tot wat de hoofdzaak is. De kern van de zaak is in hoeverre
de Regering bereid is overdracht van Nieuw-Guinea te aanvaarden.

De Minister-President merkt op, dat al eerder algemene beschouwingen zijn
gehouden, zodat men zich in deze vergadering kan beperken tot de vraag of al dan niet tot het
zenden van versterkingen zal worden besloten.

Minister Cals herinnert eraan, dat hij verder zou willen gaan met betrekking tot de
bestuursoverdracht en dat hij ook bereid was met versterkingen in te stemmen toen het bericht
van Minister Luns na zijn bespreking in Washington kwam om hiertoe niet te besluiten. Spreker
vindt thans het moment om versterkingen te zenden hoogst ongelukkig. Hij realiseert zich echter,
dat er op een later ogenblik eveneens bezwaren zijn en gaat daarom met versterking nu akkoord.
Als de Regering hiertoe overgaat zal zij wel eerst moeten bespreken wat zij hiermede wil bereiken
en wat zij verder gaat doen. Als de Nederlandse Regering bereid is tot souvereiniteitsoverdracht
over Nieuw-Guinea, staat zij tegenover Amerika, maar ook in het eigen land veel sterker als zij
besluit versterkingen te zenden. Spreker zou tegen dit zenden van versterkingen zijn, als het de
bedoeling was te vuur en te zwaard zich tegen overdracht van Nieuw-Guinea te verzetten; hij zou
ook tegen zijn als de Ministerraad niet bereid zou zijn om de kwestie van de overdracht ernstig te
bespreken. Minister Veldkamp sluit zich in grote trekken bij het betoog van Minister Cals aan.

Minister Klompé is voorstandster van het zenden van versterkingen. Zij acht het
dan beter in een keer tot alle drie vormen van versterkingen te besluiten. Voor het tegengaan van
infiltraties acht zij dan een toevoeging van marineschepen ook van veel belang. Als de
versterkingen zijn aangekomen betekent het, dat Indonesië de besprekingen iets minder met het
mes op tafel kan voeren. De Nederlandse Regering heeft tot taak uit deze besprekingen voor de
Papoea's te halen wat erin zit. Spreekster is van oordeel, dat thans tot de versterking moet worden
besloten, aangezien dit op een later ogenblik niet meer mogelijk zal zijn.

Minister De Pous zegt, dat voor hem het zenden van mariniers en vlooteenheden
moeilijk aanvaardbaar is. Spreker verwacht in ons land sterke reacties hierop, die niet gunstig voor
de positie van de Papoea's zullen zijn. Er zal ook een Kamerdebat komen en dan zal de Regering
ten aanzien van het Nieuw-Guineabeleid een duidelijke visie moeten tonen. Als tot zekere
versterking wordt besloten, acht spreker het van belang de betekenis van het zenden van
versterkingen te bagatelliseren, waarbij uitdrukkelijk wordt gezegd, dat het gaat om de
bescherming van de bevolking waaronder de Nederlanders. Bij de bekendmaking van het besluit,
dat nieuwe defensiemaatregelen zijn genomen zal men moeten zeggen, dat deze nodig zijn wat
ook de uiteindelijke oplossing van het Nieuw-Guineaprobleem zal zijn. Spreker zou als politieke
beslissing hieraan willen toevoegen dat de Nederlandse Regering bij de geheime
agendabesprekingen het standpunt zal innemen, dat zij bereid is bij de formele onderhandelingen
te onderzoeken of inschakeling van Indonesië in het bestuur van Nieuw-Guinea verenigbaar is
met de beloften, die zij aan de Papoea's heeft gegeven.

Staatssecretaris Bot kan zich met de gedachten van Minister De Pous wel
verenigen met uitzondering van het slot; met een dergelijke mededeling zou men het paard achter
de wagen spannen. Zij is prematuur en zou een desastreuze uitwerking op de mentaliteit op
Nieuw-Guinea hebben.

Minister Korthals is van oordeel, dat het zenden van versterkingen nodig is
enerzijds ter bescherming van de burgerbevolking, anderzijds ter vermijding van een situatie bij
de besprekingen, waarbij Indonesië het mes op tafel heeft. Spreker meent, dat het thans het
laatste ogenblik is om tot deze versterkingen te besluiten. Hij is het wel eens met Minister De
Pous, dat de wijze van presentatie hiermee wel heel belangrijk is. Met betrekking tot het plan om
300 mariniers van de Antillen naar Nieuw-Guinea over te brengen wijst spreker erop, dat een
vacuüm op de Antillen niet wenselijk is. Hij stelt voor, dat de Minister van Defensie hierover nog
contact met de gevolmachtigde Minister Lampe onderhoudt.

Minister Toxopeus herinnert aan het antwoord van Dr. Van Roijen in de
Ministerraad, dat bij besprekingen met Indonesië al pratende er toch een ontwikkeling kan komen



ook als de standpunten tevoren diametraal tegenover elkaar staan. Het lijkt spreker dan niet juist
om thans al precies te zeggen, waartoe men bereid is. Wel is het mogelijk te zeggen: 'Wat ook de
oplossing mag zijn...'. Spreker deelt voorts sterk het gevoelen van de Ministers Luns en Klompé,
dat de Amerikaanse Regering zozeer hierbij betrokken is, dat zij niet zal zeggen na de
Nederlandse beslissing inzake versterkingen, dat de agendabesprekingen niet meer mogelijk zijn.

Minister Luns antwoordt op de laatste suggestie van Minister De Pous, dat niet
vooraf te zeggen is wat een Regering tenslotte nog aanvaardbaar acht, omdat het speculatieve
element bij dergelijke onderhandelingen groot is. Naar aanleiding van de opmerkingen van
Minister Beerman wijst spreker erop, dat de militaire deskundigen berekeningen maken aan de
hand van hun eigen sterkte en de militaire inlichtingen, die zij hebben. In het onderhavige geval is
daarbij niet inberekend de werkelijke situatie in Indonesië in politiek en economisch opzicht. Het
tegenstrijdige van de Nederlandse en de Amerikaanse inlichtingen hangt ermede samen, dat
Nederland de verantwoordelijkheid voor de verdediging van het gebied tegen Indonesische
aanvallen heeft en Amerika niet.

De Minister-President stemt in met de gedachte van Minister De Pous, dat de
beslissing tot versterking van de defensie op Nieuw-Guinea naar buiten geminimaliseerd zal
worden. Gezegd zal worden, dat gezien het doorgaan door Indonesië met de voorbereidingen
van agressieve handelingen versterkingen ter bescherming van de bevolking, waaronder de
Nederlanders noodzakelijk zijn. Spreker meent voorts, dat in de publikatie hierover ook de
zinsnede: 'Wat ook de uiteindelijke oplossing van het Nieuw-Guineaprobleem zal zijn....', gebruikt
zal kunnen worden. Minister Klompé wijst op het bezwaar van het zeggen naar buiten hiervan, dat
in Nederland en op Nieuw-Guinea de conclusie zal zijn, dat de Regering al door de knieën is
gegaan.

De Minister-President zegt vervolgens, dat de laatste suggestie van Minister De Pous
hem te ver gaat, aangezien dat de agendabesprekingen in Washington zal bemoeilijken. Spreker
stelt voor, dat de Raad tot het nemen van de versterkingsmaatregelen besluit, maar dat de
uitvoering ervan tot woensdag wordt opgeschort. Minister Visser acht het niet verantwoord om
nog enkele dagen te wachten. Hij neemt voorts aan, dat het voorstel van de Minister-President
betrekking heeft op het zenden van de vier marineschepen en van de 800 mariniers, alsmede op
de voorbereiding van landmachtbataljons voor uitzending over enige maanden.

Minister Luns geeft in overweging om tot woensdag te wachten en om dan te
beginnen met het overbrengen van mariniers, die op de Antillen zijn. Spreker meent ook, dat
thans nog geen beslissing over de landmacht genomen behoeft te worden. Minister Visser
antwoordt, dat de Ministerraad dan slechts een halve maatregel neemt. De 2400 man van de
landmacht zijn niet alleen bestemd voor vervanging van de 800 mariniers. Minister Beerman merkt
op, dat de Raad dan besluit over een versterking van een heel andere orde van grootte dan
waarover gediscussieerd is. Minister Visser wil hierover geen onzekerheid laten.

De Minister-President stelt na enige verdere discussie voor de besprekingen over dit
onderwerp in de middagvergadering voort te zetten.

(Vervolg der bespreking in de middagvergadering, waarbij ook de Ministers Marijnen en Zijlstra
aanwezig zijn en Minister Luns ontbreekt.)

De Minister-President stelt het concept-antwoord op vragen van het Tweede Kamerlid Burger aan
de orde. Minister De Pous merkt op, dat men nog enige weken tijd heeft om deze vragen te
beantwoorden; het lijkt hem beter het antwoord in aansluiting aan de brief aan de Tweede Kamer
in te zenden.

De Minister-President geeft een exposé over wat in de ochtendvergadering is
besproken. Minister Zijlstra informeert of de luchtroute voor het zenden van mariniers geregeld
is. Minister Visser antwoordt bevestigend.



Minister Zijlstra stelt omtrent de landmachtbataljons die Minister Visser wil
voorbereiden de vraag of deze bestemd zijn voor een verdediging tegen een middelgrote aanval
die over ongeveer drie maanden kan worden verwacht. Spreker vraagt vervolgens of dan deze
bataljons, als zij na de formering naar Nieuw-Guinea gaan, niet juist in de val komen. Minister
Visser antwoordt, dat niet bekend is in hoeverre Indonesië tot een grotere aanval in staat is. De
voorgestelde versterking met de bataljons is echter het minimum waartoe de Regering moet
besluiten. De Minister-President acht dit niet duidelijk; door de uitzending van 2400 man heeft men
1600 man meer dan de af te lossen mariniers, zodat men daarmede een grotere aanval kan afslaan.
Minister Visser merkt op, dat deze voorstellen twee maanden geleden zijn gedaan. Minister Klompé
herinnert eraan, dat steeds is gesteld, dat Nederland niet in staat is een volledige Aziatische oorlog
te voeren. Spreekster meent, dat de versterkingen niet hiervoor bestemd moeten zijn, maar alleen
voor het lijfsbehoud van de bevolking en voorts om ertegen te waken, dat op Nieuw-Guinea geen
Kongosituatie ontstaat. Staatssecretaris De Jong wijst erop, dat de sterkte van de troepen op
Nieuw-Guinea snel achteruit loopt, omdat de diensttijd van twee jaar voor velen voorbij is.

Minister De Pous is van oordeel, dat de Regering woensdag de Kamer over de
versterkingen moet inlichten. In de brief aan de Kamer moet zij beginnen met te constateren
welke militaire voorbereidingen Indonesië maakt, eraan vastknopend, dat zij dit betreurt. De
maatregelen ter versterking zal men niet als retorsie voor de Indonesische militaire opbouw
mogen zien, maar alleen als bescherming van de burgers. Ter bereiking van een politiek
evenwicht acht spreker het noodzakelijk hieraan toe te voegen, dat de Nederlandse Regering al in
1955 verklaard heeft, dat Nederland bereid is na te gaan in hoeverre inschakeling van Indonesië
bij het bestuur van Nieuw-Guinea mogelijk is.

De Minister-President herhaalt zijn bezwaar tegen dit laatste; dit hangt namelijk af
van het verloop van de geheime agendabesprekingen in Washington.

Minister Zijlstra is ervan overtuigd, dat een interpellatie wordt aangevraagd als de
Regering niets aan de Tweede Kamer laat weten. Als de Regering een verklaring aflegt of een
brief aan de Kamer zendt, zal hierover een debat worden gehouden. De Minister-President merkt
hieromtrent op, dat de besprekingen in Washington volkomen geheim zijn. Over de militaire
maatregelen kan de Kamer echter worden ingelicht op de wijze, die Minister De Pous aangaf.
Minister Zijlstra is van oordeel, dat na een beslissing over de militaire versterkingen de betrokken
Ministers de beide Kamercommissies kunnen inlichten terwijl dan een brief gereed moet worden
gemaakt die naar de Kamer gaat. Spreker acht het niet wenselijk tot de voorgestelde versterkingen
te beslissen zonder na te gaan hoe het verdere verloop van dit probleem zal zijn. Dan zal de
Regering ook moeten nagaan waar zij staat als de onderhandelingen in Washington zouden
worden afgebroken. Nederland kan dan wel versterkingen naar Nieuw-Guinea zenden, maar dan
komt men niet nader tot een oplossing. Op het ogenblik heeft Nederland het tactische voordeel,
dat de derde partij bij de agendabesprekingen tegen de Indonesische gedelegeerde Malik heeft
gezegd, dat deze te nauw omgrensde instructies heeft.

De Minister-President is van mening, dat na het afbreken van onderhandelingen in
Amerika de Nederlandse Regering niet maar moet afwachten; zij zal zich dan over een volgende
stap moeten beraden en spreker denkt dan over een stap bij de VN. Minister Zijlstra meent, dat
het nemen van beschermende maatregelen op Nieuw-Guinea geen houdbaar argument voor
Indonesië of Amerika voor het afbreken van de onderhandelingen kan zijn; het gaat dan echter
wel om de mate waarin het militaire apparaat op Nieuw-Guinea versterkt wordt. Zo gezien meent
spreker, dat het uitzenden van een aantal mariniers op sterke wijze verdedigd kan worden door
verwijzing naar de noodzaak van bescherming der bevolking; van het zenden van meer schepen
en van bataljons landmacht vreest spreker echter een desastreus effect op de politieke situatie.
Minister Klompé verwacht van het zenden van de vier marineschepen een belangrijke preventieve
werking. Minister Zijlstra heeft begrepen, dat deze maar enkele maanden zal duren. Minister
Toxopeus merkt naar aanleiding van het betoog van Minister Zijlstra op, dat Indonesië na de
versterking van onze defensie op Nieuw-Guinea òf van een aanval zal worden afgeschrikt òf in



de komende tijd toch zal aanvallen. In het laatste geval is er dan een grotere kans, dat deze wordt
afgeslagen. Gaat Indonesië verder met de opbouw van het agressieve apparaat, dan kan de situatie
ontstaan, die Minister Klompé al aanduidde. Nederland kan zich dan tot de Veiligheidsraad
richten, waarbij net als bij het Portugese verzoek inzake Goa Rusland van zijn vetorecht gebruik
maakt. De mogelijkheid staat dan open naar de Algemene Vergadering van de VN te gaan. Als
het binnenlandse front de Regering niet wil volgen, zal de Kamer het Kabinet moeten
wegzenden. In het belang van de bevolking van Nieuw-Guinea zal dit echter niet moeten
gebeuren, voordat de mariniers en de schepen daar zijn.

De Raad komt na een verdere bespreking tot de volgende conclusies:
1°. Ter uitbreiding van de beschermingsmaatregelen zullen de vier marineschepen, die een bezoek
aan de Amerikaanse westkust brengen naar Nieuw-Guinea worden gedirigeerd, terwijl ongeveer
800 mariniers ook naar dat gebied zullen worden overgevlogen. Bovendien zullen
voorbereidingen voor het zenden van enkele landmachtbataljons worden getroffen.
2°. Aan de militaire commandant op Nieuw-Guinea zal strikt geheim mededeling van deze
besluiten worden gedaan.
3°. Aan de beide Commissies van de Tweede Kamer zal in het begin van de volgende week
mededeling over de besluiten worden gedaan. Voorts zal een brief aan de Tweede Kamer worden
ontworpen. Hierin zal worden aangetoond, dat Indonesië ondanks de agendabesprekingen
doorgaat met voorbereidingen voor een agressie en dat de versterkingen niet een
retorsiemaatregel zijn, maar dienen ter bescherming van de bevolking. De nadruk zal er voorts op
worden gelegd, dat de Nederlandse Regering hoopt, dat de besprekingen tot een vreedzame
oplossing van het probleem zullen leiden.
4°. De betrokken Ministers en Staatssecretarissen komen 's avonds (en eventueel
zaterdagmorgen) in kleine kring bijeen ter verdere bespreking van deze conclusies. Het concept
voor de brief aan de voorzitter van de Tweede Kamer zal zonodig maandagavond in de
Ministerraad besproken kunnen worden.
5°. In het antwoord op de vragen van Mr. Burger zal naar de brief aan de Kamer kunnen worden
verwezen.
- - -


